



CIK-FIA European KF2 & KF3 Championship  
Regional Qualifications - 30.04-03.05.2009

## **ALREADY OVER 330 ENTRIES IN THE REGIONAL QUALIFICATIONS TO THE 2009 CIK-FIA EUROPEAN KF2 & KF3 CHAMPIONSHIPS !**

Brought forward from their usual mid-July date to the first weekend of May in order to have a better distribution of the European finals and World Cups over the season, the regional Qualifications to the CIK-FIA European KF2 and KF3 Championships promise to gather a very large number of participants. The 330 entries mark has in fact already been passed! And potential Competitors still have four days to enter on-line via the website of the CIK-FIA ([www.cikfia.com](http://www.cikfia.com)) as the deadline for entries is set at 23rd March at midnight.

A distinctive feature of these Qualifications is that they are held on the same weekend, on 1st-3rd May 2009, at three different circuits because Europe has been divided into three regions for this occasion.

The so-called "northern" region Drivers from the Benelux, Scandinavia, the Baltic countries and Russia will appear on the Horensbergdam circuit at Genk (Belgium) and the so-called "western" region ones, on the Circuit Gabriel Thirouin at Angerville (France). This "western" region will see a confrontation between Britons, Irishmen, Spaniards, Portuguese, Swiss and Andorrans & the French Drivers. As for Germans, Italians and eastern Europeans of the so-called "central" region, they will race on the Autodrom Sosnova near Ceska Lipa (Czech Republic).

Together in these regional selections, KF2 and KF3 Drivers will however have separate Finals: the European KF3/Junior title reserved for 13 to 15 year-olds will be settled on 12 July at Zuera, near Saragossa (Spain), while KF2 Drivers will fight it out for their European title on 2nd August at Essay (France). These European Championships Finals will themselves be qualifying for the World Cups of both categories, which are scheduled for September at Sarno-Napoli (Italy) for KF3/Juniors and at Alcaniz (Spain) for KF2: it shows the importance of the regional Qualifications that will be organised in early May !

Because of the Competitors' confirmed infatuation for these Qualifications, the CIK-FIA has decided to increase from 72 to 81 the number of Drivers eligible for the European Championship Final of their respective categories. To designate these 81 finalists, the number of Drivers selected per region will be calculated in proportion to the number of entries per qualifying event.

*For Media Information Purposes - No Regulatory Value*

For further information on the CIK-FIA, please consult our Internet site :  
**[www.cikfia.com](http://www.cikfia.com)**

CIK-FIA (Commission Internationale de Karting-FIA)  
Administration : 2, chemin de Blandonnet, 1215 Genève 15, Switzerland  
Tel. +41 22 306 10 80 - Fax: +41 22 306 10 90 - Email : [cik@fia.com](mailto:cik@fia.com)



CIK-FIA European KF2 & KF3 Championship  
Regional Qualifications - 30.04-03.05.2009

## **DÉJÀ PLUS DE 330 INSCRITS AUX QUALIFICATIONS RÉGIONALES DES CHAMPIONNATS D'EUROPE CIK-FIA 2009 DE KF2 & KF3 !**

Avancées de leur date habituelle de la mi-juillet au premier week-end de mai de façon à mieux répartir les finales européennes et les Coupes du Monde dans la saison, les Qualifications régionales aux Championnats d'Europe CIK-FIA de KF2 et KF3 promettent de réunir un très grand nombre de participants. Le cap des 330 engagements a d'ailleurs déjà été dépassé ! Et il reste quatre jours aux Concurrents pour s'inscrire en ligne via le site internet de la CIK-FIA ([www.cikfia.com](http://www.cikfia.com)), la date limite de saisie des inscriptions étant fixée au 23 mars à minuit.

Ces Qualifications ont la particularité de se disputer le même week-end, ces 1-3 mai 2009, sur trois circuits différents, l'Europe ayant été divisée en trois régions pour l'occasion.

Les Pilotes de la région dite « nord », originaires du Bénélux, de Scandinavie, des pays baltes et de Russie, se produiront sur le circuit Horensbergdam de Genk (Belgique). Les Pilotes de la région dite « ouest » se réuniront sur le Circuit Gabriel Thirouin à Angerville (France). Cette région « ouest » verra se confronter les Britanniques, Irlandais, Espagnols, Portugais, Suisses et Andorrans aux Français. Quant aux Allemands, Italiens et Européens de l'Est de la région dite « centre », ils courront sur l'Autodrom Sosnova près de Ceska Lipa (République Tchèque).

Réunis lors de ces sélections régionales, les Pilotes de KF2 et KF3 disputeront cependant des Finales séparées : le titre européen de la catégorie KF3 des Juniors de 13 à 15 ans se jouera le 12 juillet à Zuera, près de Saragosse (Espagne), tandis que les KF2 s'expliqueront pour leur titre européen le 2 août à Essay (France). Ces finales de Championnats d'Europe seront elles-mêmes qualificatives pour les Coupes du Monde de ces deux catégories, prévues en septembre à Sarno-Napoli (Italie) pour les KF3/Juniors et à Alcaniz (Espagne) pour les KF2. On imagine dès lors le niveau d'importance des Qualifications régionales du début du mois de mai !

Face à l'engouement répété des Concurrents pour ces Qualifications, la CIK-FIA a pris la décision de porter de 72 à 81 le nombre des Pilotes appelés à disputer la Finale du Championnat d'Europe de leurs catégories respectives. Pour désigner ces 81 finalistes, le nombre des sélectionnés par région sera calculé proportionnellement au nombre d'engagés par épreuve qualificative.

*Aux fins d'information Médias - Aucune valeur réglementaire*

Pour plus d'informations sur la CIK-FIA, veuillez consulter notre site Internet :  
**[www.cikfia.com](http://www.cikfia.com)**

CIK-FIA (Commission Internationale de Karting-FIA)  
Administration : 2 chemin de Blandonnet, 1215 Genève 15, Suisse  
Tél. +41 22 306 10 80 - Fax: +41 22 306 10 90 - Email : [cik@fia.com](mailto:cik@fia.com)